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Nämndinitiativ – Effektivare 
idrottshallsutnyttjande 
För att Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden på ett enkelt sätt ska kunna bidra till målen för 

Huddinge Kommuns idrottspolitiska mål om ett rörligare Huddinge i alla åldrar så behöver 

nuvarande överenskommelse om idrottshallar med Kultur- och fritidsförvaltningen avslutas. 

I dagsläget råder det brist på träningstider för Huddinges idrottsföreningar. Många föreningar har 

hört av sig till oss och sagt att de gärna startar sin verksamhet tidigare på dagen men att de inte kan 

boka tider eftersom gymnasie- och grundskolor har exklusiv tillgång till vissa anläggningar. 

Med anledning av ovanstående yrkar jag 

Att gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningen får i uppdrag att inleda samtal med Kultur- och 

fritidsförvaltningen kring nuvarande överenskommelse avseende idrottshallar.  Samtalens syfte ska 

vara att nå en ny överenskommelse som tar sin utgångspunkt i att de tider då det ej är schemalagda 

idrott- och hälsolektioner så ska tiderna kunna bokas av föreningsliv och allmänhet.  

 
Huddinge den 10 maj 2023   
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